

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*



Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

Dear Parents,

Don't forget to register for our Summer Writing Institute. Our first session is filling up very quickly.

Our seniors will be in the mountains or locally volunteering to teach or assist in any way needed all next week. Parker Beverage and two of our Summer School professors will be chaperoning them and MS. Rock and I will spend part of a day with each group. It is a wonderful way to end their school career at KAS. We are very proud of our senior class.

The week after the senior project, the seniors will be back on campus, preparing for graduation on June 3rd at 6:00 here at KAS. This is a wonderful tradition and a lovely evening. We hope that you can join us.

Middle School parents, please encourage your son/daughter to do their best on the upcoming NWEA tests this Tuesday and Wednesday. Reports will be sent at the end of the semester. Students need to get adequate sleep the nights approaching the tests. Thank you for your support.

We are pleased to announce that Junior Flora Ho won first place in the competition on "China National Brain Bee" which is a neuroscience contest. She will represent Taiwan to the international competition "International Brain Bee" which will be held in Copenhagen, Denmark on June 30- July 4. Good luck, Flora.

With appreciation,

Dr. Farrell
Ms. Rock
Mrs. Peters

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

親愛的家長您好：

別忘了報名我們的暑期寫作課程，第一期已經幾乎額滿了！

我們的準畢業生們下週要到山上和紅十字會去教學或是幫忙，**Mr. Beverage** 和兩位暑期寫作老師將陪同他們一起完成志工服務，總校長和高中校長會分別到各個小組拜訪。這是一個為他們 **KAS** 校園生活劃下句點的好方法，我們以準畢業生們為榮。

準畢業生志工服務後的那一週，準畢業生們將會回到學校準備畢業典禮的事宜，畢業典禮於 6 月 3 日晚間 6 點舉行，這是一個很棒的傳統也將會是一個令人愉快的傍晚。我們誠摯希望您能到場參加。

中學部的家長們，請鼓勵您的子女拿出最好的表現來參加週二和週三的 **NWEA** 考試，成績單會在學期末寄送給您。學生們參加考試需要有足夠的睡眠，感謝您的支持。

我們非常高興通知您 11 年級 **Flora Ho** 參加中國 **Brian Bee** 腦神經科學大賽獲得了第一名，她將於 6 月 30 日到 7 月 4 日代表台灣前往哥本哈根參加國際的 **Brian Bee** 腦神經科學大賽。祝妳好運，**Flora**！

感謝您，

Dr. Farrell
Ms. Rock
Mrs. Peters

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536